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Ξεθύμασμα
/ Σχόλια αναγνωστών

Η κυρία Ζήνα Λυσάνδρου Παναγίδη , φιλόλογος, γράφει:

Θα ήθελα να ερωτήσω όλους αυτούς 

που φωνασκούν και επιτίθενται λάβροι κατά του ηγουμένου της Μονής 
Βατοπαιδίου: Κανένας δεν έχει ωφεληθεί από αυτόν τον άνθρωπο; Τι κακό τους 
έχει κάνει επειδή φροντίζει για την επιβίωση της μονής του; Αν δε ήταν ο 
Γέροντας όπως τον παρουσιάζουν οι σκευωροί του, γιατί όπου βρεθεί 
δημιουργείται το αδιαχώρητο από τον κόσμο που θέλει να τον ακούσει και να του 
εκμυστηρευθεί τον πόνο και τον καημό του; Γιατί άραγε δεν συμβαίνει το ίδιο και 
με άλλους ιερωμένους ή ακόμη και πολιτικούς; Πώς ρίχνουν στον Καιάδα έναν 
άνθρωπο που δεν τον ξέρουν; Ο Γέροντάς μας διατηρεί την πίστη του και 
αντιμετωπίζει και αυτή τη δοκιμασία με αδιάλειπτη προσευχή, σιωπή, 
νηφαλιότητα, στωική αξιοπρέπεια, ηρεμία ψυχής, υπομονή και μεγαλοθυμία, όπως 
ταιριάζει σε ανθρώπους του Θεού. Εξάλλου, δεν είναι η πρώτη φορά που βάλλεται 
η Μονή Βατοπαιδίου και το πνεύμα που εκπροσωπεί. Θα περάσει κι αυτό και θα 
ξεθυμάνει… (περισσότερα…)
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